



# 8天5晚 希腊

雅典·圣托里尼·米克诺斯

## D01 出发往雅典

集合于国际机场，办理登记手续，乘搭航空飞往雅典。（经吉隆坡-中东）。

## D02 雅典 (午晚餐)

抵达雅典，驱车前往【帕那辛纳克体育场】是世界唯一一座全部利用大理石兴建的大型体育场，直到1896年为了举行第一届现代奥林匹克运动会而进行重建。接着【奥林匹亚宙斯神殿】也被称为奥林匹亚宙斯的奥林匹克或列，是希腊首都雅典中心的前巨型寺庙。【哈德良拱门】位于雅典卫城东南方325米，横跨希腊雅典中心的一条古老的道路，这条路通往城市的东侧包括奥林匹亚宙斯神庙在内的建筑群。【无名战士阵亡纪念碑】是巴格达中部的一座纪念碑，由意大利建筑师 Marchello D' Olivo 建造，基于伊拉克雕塑家 Khaled al-Rahal 的概念，建于1979年至1982年之间。它致力于伊朗-伊拉克战争的烈士。然后，前往浏览【雅典卫城】始建于公元前580年，是希腊最杰出的古建筑群，是综合性的公共建筑，为宗教政治的中心地。在接下来的时代，随着思想和艺术的蓬勃发展，岩石山已经变成了一个独特的思想和艺术纪念碑。最重要的纪念碑有雅典胜利神庙，伊瑞克提翁神庙，帕特农神庙，也是在那段时间建造的。

## D03 雅典-圣托里尼 (早午餐)

早餐后，乘渡轮前往【圣托里尼岛】爱琴海南部的一个岛屿，位于希腊大陆东南方200公里（120英里）处，它是一个小型圆形群岛中最大的岛屿，它的名字相同，是火山口的残？。接着前往，【柏莉萨沙滩】圣托里尼著名的海滩之一，位于该岛的南面。海滩最大的特色是沙全是黑色的，实际上，该岛的沙滩沙粒都是黑色的火山的灰粒。然后，游览【圣托里尼费拉镇】（又名锡拉）是爱琴海岛屿圣托里尼的首府，这座小镇建在圣托里尼岛西部400米高的火山边缘，景色相当壮观，小镇房屋的墙全是白色，屋顶是深蓝色，与天空海洋混成一体。

## D04 圣托里尼 (早/晚餐)

早餐后，自由活动（不含车及导游）。接着，圣托里尼乘船游览+温泉之旅（视天气情况而定）。

## D05 圣托里尼-米克诺斯 (早/午餐)

早餐后，乘快艇前往【米克诺斯岛】希腊小岛的白色小屋，是欧洲人度假的最爱。它具有迷人气质，又有爱琴海蓝天白屋风车的悠闲，优质海滩和缓坡山崖更是极为美丽动人。接着，前往【米克诺斯小威尼斯】米克诺斯小威尼斯海滩旁密集的彩色建筑群，坐拥欣赏米克诺斯岛绝美夕阳美景的地理优势。然后【米克诺斯风车】希腊米克诺斯岛的标志性特征。该岛是基克拉迪群岛之一，与爱琴海的提洛岛相邻。风车是进入巷口时首先看到的。【帕拉波尔蒂阿尼】不单是米克诺斯，也是全世界最受欢迎的教堂之一。

## D06 米克诺斯-雅典 (早/晚餐)

早餐后，全天自由活动（不含车及导游）。指定时间集合，前往返回雅典。

## D07 雅典-吉隆坡 (早餐)

早餐后，驱车前往机场，乘搭航空飞往吉隆坡。（经中东）

## D08 抵达家园

抵达美丽家园，结束8天希腊之旅。



8 Days 5 Nights

# GREECE

Athens • Santorini • Mykonos

## D01 Departure To Athens

Assembly at airport for your flight to Athens.

## D02 Athens (L/D)

Upon arrival, proceed to **【Panathenaic Stadium】** Where the first modern Olympic Games were held in 1896. **【Temple of Olympian Zeus】** Also known as the Olympieion or Columns of the Olympian Zeus, is a former colossal temple at the center of the Greece capital Athens. **【Arch of Hadrian】** most commonly known in Greek as Hadrian's Gate. is a monumental gateway resembling – in some respects – a Roman triumphal arch. Next, **【The Monument of Unknown Soldier】** It is a monument in central Baghdad built by Italian architect, Marcello D'Olivo, based on a concept by Iraqi sculptor, Khaled al-Rahal, and constructed between 1979 and 1982. It was dedicated to the martyrs of the Iran-Iraq War. After that, proceed to **【Acropolis】** The Classical Period of Golden Age of Greece, from around 500 to 300 BC, has given the great monuments, art, philosophy, architecture, and literature which are the following era, as thought and art flourished, the rocky hill has been transformed into a unique monument of thoughts and the arts.

## D03 Athens - Santorini (B/L)

After breakfast, proceed to **【Santorini】** by Ferry. An island in the southern Aegean Sea, about 200km (120mi) southeast of Greece's mainland. It is the largest island of a small, circular archipelago, which bears the same name and is the remnant of a volcanic caldera. Next, proceed to **【Perrisa Black Sand Beach】** Located on the rim of the volcano, the various beaches, its clear that there was a history of volcanic activity. After that, proceed to visit **【Fira Town】** it is the capital of Santorini. Modern day, Fira is the cultural and commercial center of the Satorini.

## D04 Santorini (B/D)

After breakfast, free at own leisure. (No Bus & Guide provided)

## D05 Santorini-Mykonos (B/L)

After breakfast, proceed to **【Mykonos】** by speedboat. Also known as Chora. Its nickname is "The Island of the Winds". Tourism is a major industry and Mykonos is known for its vibrant nightlife and has many establishments catering for the LGBT community. Next, proceed to **【Mykonos Little Venice】** One of the most romantic places in the whole of Mykonos. This neighborhood is replete with elegant and gorgeous old houses that are situated precariously on the edge of the sea. Quite amazing are the sunset views from Little Venice. After that, proceed to **【Mykonos Windmills】** Iconic features of the Greek island of the Mykonos. The island is one of the Cyclades islands, which neighbor Delos in the Aegean Sea. Windmills are the first thing seen when coming into the harbor of Alefkandra, as they stand on a hill overlooking the area. Then, **【Mykonos Paraportiani】** A lovely church of Panagia (Virgin Mary). It is among the most photographed churches not only in Mykonos but in the whole world.

## D06 Mykonos-Athens (B/D)

After breakfast, free at own leisure at Mykonos (No Bus and Guide provided) until assembly time for meet up. Then, proceed to Athens by ferry.

## D07 Athens – Kuala Lumpur (B)

After breakfast, proceed to airport for check in for our flight back home.

## D08 Arrival Home



蓝天假期有限公司 Co. No. 1083236 (KPK/LN:7700)

**BLUE SKY VACATION SDN BHD**

Suite D3.3, 3rd Floor, Block D, Plaza Tanjung Aru, 88100 Kota Kinabalu, Sabah, Malaysia.

Tel: +6 088-242 642 / Hp: +6019 880 7790 Email: bsvacation7700@gmail.com